
FAU-møte 06.03.2023, Teams 

Tilstede: Bjørg Ims, Lisa Helene Gregersen, Beate Nordbø, Cecilia Södling, Kristoffer Thomassen, 
Christoffer Fremstad, Renate Andersen (referent) 

 

1. Oppdatering fra gruppene 
• Trafikk-gruppa: Cecilia har kontaktet bymiljøetaten om innkjørselen til skolen, men ikke fått 

svar.  
• Skolegård-gruppa: Ønsker å se på hvordan skolegården kan benyttes bedre enn den gjør i 

dag, og å søke midler til å oppgradere skolegården. 
• Utemiljø-gruppa: Bjørg lufter ideen om å organisere et Løren-brøl, hvor man samler foreldre, 

elever, engasjerte i nærmiljøet og invitere politikere og media. Bjørg skal kontakte bekjent i 
Aftenposten Jr.  

 

2. Økern Torvei 2 
• Vårt Oslo kom på fredag for å intervjue FAU og elever om Økern Torgvei 2. Ønske om å få til 

en aksjon/ enkeltstående markering.  
• Diskusjon rundt aksjonen. Er det for tidlig i prosessen eller er det lurt å starte tidlig?  

 

3. Høringsvarsel om endring av skolegrense 

Diskusjon: 

• Forholdet mellom blokk og enebolig. Enklere å få til vennetreff i eneboliger mtp plass.  
• Søskenproblematikk, usikkerhet om søsken får gå på samme skole 
• De som bor nærmere Refstad har gangvei til Refstad skole og en «kjipere» skolevei til Løren 

skole 
• De få som bor på Refstad og går på Løren skole, blir en av få, mens resten går på Refstad 
• Uforutsigbart når skolegrensene endres ofte 

Konklusjon: Støtter skolen/ driftsstyre dersom de har en mening. Ellers har vi ingen sterke 
meninger rundt dette.  

4. Etter skoletid- prosjekt 
• Se på muligheten for lokaler til fritidsklubb, ønske om å få til et samarbeid med private 

aktører om dette. 
• Spørsmål om foreldre vil være skeptiske til å sende barna til Økern-senteret, konklusjon: 

ingen problem med å gjøre det 
• Nationaltheatret skal bruke senteret i noen måneder, vil være ledig etter det 

 
5. IPAD-bruk 
• Ref innlegg på Løren skole gruppe på Facebook ang IPAD-bruk på Løren skole 
• Diskusjon:  

o Det som vises i media er ikke representativt for Løren skole 
o Skolen bruker IPAD bevisst 



• Kan be rektor redegjøre for policy for bruk av skjerm, så kan den enkelte forelder som er 
opptatt av dette selv ta opp dette med sin klasse 

• FAU kan ikke ta stilling til dette 
 

6. Driftsstyre oppdatering 
• Skolen må la fem ansatte gå i år pga økonomi 

o Mener dette ikke skal gå utover læringsmiljø, diskusjon rundt dette 
• Elevundersøkelse 

o Under gjennomsnittet om elever er fornøyd eller ikke ift resten av landet 

 

 

 

 

 

 

 

 


